
ВИТЯГ 

з протоколу №10 

 від 25 березня 2022 року 

спільного засідання кафедри журналістики зі стейкхолдерами, здобувачами та 

випускниками щодо оновлення освітньо-професійної програми «Журналістика 

та медіа комунікація». 

Засідання ініційоване кафедрою журналістики Прикарпатського 

національного університету імені Василя Стефаника з метою обговорення 

пропозицій та рекомендацій щодо удосконалення ОП «Журналістика та 

медіакомунікація». 

Присутні: завідувач кафедри, д.ф.н., проф. Холод  . ., к.філ.н., проф. 

 арчук  . ., к.пол.н, доц.  арчук  . ., к.філ.н., доц.  авчук  . ., к.філ.н., доц. 

Хороб  . ., к. філ.н., доц.  опистинська  .  ., к.пол.н., старша викладачка 

 отурма  . ., к.н.соц.ком., старша викладачка Пристай  . ., к.пол.н., старша 

викладачка  лемкевич Т. ., к.філ.н., доцент  асильчук  . ., к.пол.н., доц. 

 ойчук  . ., старший лаборант  трутинська Т. . 

 оботодавці: секретар  аціональної спілки журналістів України, 

відповідальний секретар обласної організації   ЖУ, Заслужена журналістка 

України, Плахта  .А., генеральний директор Телерадіокомпанії « А », 

Заслужений журналіст України,  усиняк А. ., генеральний директор  Т  

« аличина» Дебенко  . ., продюсер ПАТ « аціональна суспільна 

телерадіокомпанія України»  вано-Франківської регіональної дирекції 

« арпати» Держипільська  . ., представник національної ради з питань 

телебачення і радіомовлення в  вано-Франківську  аслов  .  . 

Здобувачі: магістрантка першого року навчання, кореспондентка 

« успільне  вано-Франківськ» Аніщукова  . . 

 ипускники: магістр журналістики, журналіст телеканалу «Прямий» 

 оломка А.  . 

Виступили: секретар  аціональної спілки журналістів України, 

відповідальний секретар обласної організації   ЖУ, Заслужена журналістка 

України, Плахта  .А, зазначила, що  П є досить збалансованою і забезпечує 

підготовку висококваліфікованих фахівців. Підтвердженням цього є кількість 

працевлаштованих випускників спеціальності.  

 енеральний директор  Т  « аличина» Дебенко  . . наголосив на тому, 

ринок зазнає значних трансформацій та потребує спеціалістів з відповідними 

компетентностями, що зможуть конкурувати на тільки на регіональному, а  й на 

всеукраїнському ринку праці. Також він порекомендував у змісті робочих 

програм та силабусів акцентувати увагу як на теоретичних так і на практичних 

аспектах журналістської діяльності. 



 а доцільності удосконалення компетентностей наголосив і представник 

національної ради з питань телебачення і радіомовлення в  вано-Франківську 

 аслов  .  . Також, він підкреслив важливість продовження моніторингу ринку 

праці та тенденцій у медіаіндустрії для подальшого вдосконалення програми. 

 ипускник спеціальності Андрій  оломка зауважив, що знання отримані 

під час навчання були надзвичайно корисними у практиці роботи журналістом. 

Також наголосив на результативності практики використання навчальних 

платформ з різноманітними курсами для  розширення бази знань студента. 

 агістрантка першого року навчання, кореспондентка « успільне  вано-

Франківськ» Аніщукова  . . запропонувала ввести до курсу «Актуальні 

проблеми сучасної журналістики» теми пов’язані з специфікою та 

перспективами розвитку сучасної регіональної преси та особливостями 

діяльності інтернет видань  вано-Франківщини. 

Ухвалили:  зяти до уваги висловлені пропозиції та рекомендувати 

розглянути їх робочій групі. 


